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Godkjenning av innkalling og saksliste 

40/24 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 40/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Det innkalles med dette til møte 6/24 i menighetsrådet den 08.10.24, kl. 19 – 21.  
 
Sakslisten omhandler sakene fra sak 40/24 – 47/24.  
 
Innkalling og saksdokumenter er sendt menighetsrådets medlemmer den 01.10.24 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

 

 
Godkjenning av protokoll 

41/24 Godkjenning av protokoll 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 41/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Vedlagt følger protokoll fra menighetsrådets møte 5/24, den 27.08.24. Denne bes 
godkjent. 
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Forslag til vedtak 
 
Protokollen godkjennes. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Protokollen godkjennes. 
 

 

 

 

 
Saker til behandling 

42/24 Strategiarbeid - Forslag til strategi 2025-2028 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 42/24 

 
 
Saksorientering 
I møte 2/24 ble daglig leder utpekt til prosjektleder for arbeidsgruppen for 
strategiarbeid med oppdrag om å levere forslag til ferdig strategi senest innen årets 
siste menighetsrådsmøte. 
 
Strategigruppa består av Sindre, Ellen og Hilde fra menighetsrådet, og Johanne og 
Simen fra staben. Gruppa har hatt fire egne møter, og i sitt arbeid inkludert 
gruppearbeidene fra seminaret til menighetsråd og stab, gruppearbeidene med 
medlemmer av menigheten under bispevisitasen, samt individuelle samtaler med 
ansatte, menighetsrådsmedlemmer, frivillige og medlemmer. Det har også vært 
innhentet tall og fakta fra kirken, kommunen, og annen relevant offentlig informasjon, 
samt sett hen til dokumenter fra tidligere strategiarbeid i menigheten. 
 
I møte 5/24 vedtok menighetsrådet strategigruppas forslag til beskrivelse av 
menigheten og lokalsamfunnet. Denne beskriver «nå-situasjonen» og løfter frem hva 
som fungerer bra, passe, og mindre bra. I forkant var denne også på høring i staben. 
 
På bakgrunn av dette arbeidet legger strategigruppa nå frem forslag til ferdig strategi 
for perioden 2025-2028. 
 
Strategien tar sikte på å være enkel, lett forståelig, overordnet, og samtidig konkret 
og peke ut en tydelig retning. Strategien har også vært oppe til drøfting på 
stabsmøte, og mottok ingen bemerkninger. 
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Ved å vedta denne strategien sier menighetsrådet hva som er fokus de kommende 
tre årene. Det blir deretter daglig leder, sokneprest og staben sin oppgave å 
utarbeide hvordan strategien kan realiseres, i god dialog med menighetsrådet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Strategien godkjennes. 
 
Møtebehandling 

Det ble en samtale rundt prosessen frem mot ferdig forslag til strategi, og svart ut 
spørsmål fra menighetsrådet til strategien. Strategigruppen ble takket for innsatsen 
og et godt arbeid. 
 
Vedtak  

Strategien godkjennes. 
 

 

 

 

43/24 Status konfirmantøkonomi 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 43/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Bakgrunnsinformasjon: 
MR-sak 78/23 (12.12.23) ble ført sammen med Greverud MR og Oppegård MR. Her 
ble det orientert om at konfirmasjonsøkonomien flyttes fra fellesrådsnivå til 
menighetsrådsnivå. Det ble vedtatt at Greverud er ansvarlig for 
konfirmasjonsregnskapet, og at de andre menighetsrådene jevnlig vil orienteres om 
status. Det ble vedtatt at de tre menighetsrådene har ansvar for underskuddsgaranti, 
fordelt på antall konfirmanter i hvert sokn. Det ble også vedtatt at menighetsrådene 
skulle jobbe videre med tiltak for å forebygge underskudd.  
 
MR-sak 10/24 (27.02.24): Kolbotn menighetsråd vedtok følgende tiltak for å 
forebygge underskudd i konfirmantøkonomien:  

1. Egenandel for konfirmanter økes årlig moderat i tråd med prisstigning ellers i 

samfunnet. Første økning settes til maks kr. 500.  

2. Valg av lokasjon for konfirmantleir bør vurderes ut fra økonomiske hensyn.  

3. Offerinntekter fra konfirmantgudstjenester kan bidra inn til å dekke et eventuelt 

underskudd. 
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Status konfirmantøkonomien for 2024 
Konfirmantregnskapet vil ikke være klart før tidligst andre uken i oktober, grunnet 
inntekter i september. Vi kan likevel med rimelig sikkerhet si at det vil bli et 
merforbruk på anslagsvis kr. 140.000, grunnet blant redusert støtte fra K-stud, og 
lavere deltakerbetalinger enn hva det var budsjettert med.  
 
Videre prosess 
Daglige ledere i Kolbotn og Greverud inviterte seg selv inn i konf-stabens møte 
26.09.24 for å diskutere merforbruket i 2024, og tiltak for et bærekraftig budsjett for 
2025. Konf-stab består av sokneprest Anders, fung. sokneprest Johanne, kapellan 
Morgan, menighetspedagog Elisabeth S., kateket Elise, ungdomsdiakon Elisabeth R. 
(ikke til stede, men ga sine innspill i forkant av møtet). Barnekoordinator Maya var 
også til stede for å bidra med erfaringer fra leir. 
 
Daglige ledere presenterte følgende forslag til tiltaksliste, som en overvekt av konf-
staben støttet, i prioritert rekkefølge: 

1. Konfirmantleiren i samarbeidsområdet flyttes fra Sverige til Norge, som gjør at man 

får moms-refusjon, og unngår usikkerheten ift kronekursen. Konf-staben har vært på 

befaring på Kvitsund Gymnas (Kristen videregående skole med internat i Vest-

Telemark eid av Misjonssambandet), og mener dette er et godt alternativ for 

gjennomføring av leiren i Norge.  

2. Konfirmantleiren kuttes med én dag, lørdagen, slik at leiren varer fra mandag til 

fredag. Dette vil spare både penger, samt ansattressurser, da flere ansatte opplevde 

seg uslitt etter sist leir som varte mandag til lørdag.  

3. Redusere utgifter til lyd/lysteknisk-pakke. 

 
Her må hensyn veies opp mot hverandre, herunder hensynet til sunn økonomi, 
oppslutning på leir og det generelle inntrykket av konfirmanttiden, ansattes 
arbeidsmiljø- og belastning, nivå på deltakerpris sett i lys av dyrtid med mer. 
 
Endelig regnskap 2024 og forslag til budsjett 2025 legges frem for menighetsrådene 
på møte 7/24, den 26. november. 
 
Forslag til vedtak 
 
Ved behov for kostnadskutt i konfirmantøkonomien vedtar Kolbotn menighetsråd 
følgende tiltak, i prioritert rekkefølge: 

1. Konfirmantleiren flyttes fra Sverige til Norge. 

2. Konfirmantleiren kuttes med én dag. 

3. Lyd/scene-posten nedskaleres. 

 
Møtebehandling 

Ingen spesielle bemerkninger. Menighetsrådet er opptatt av at ikke 
deltakerbetalingene må holder så lave som mulig. 
 
Vedtak  

Ved behov for kostnadskutt i konfirmantøkonomien vedtar Kolbotn menighetsråd 
følgende tiltak, i prioritert rekkefølge: 
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4. Konfirmantleiren flyttes fra Sverige til Norge. 

5. Konfirmantleiren kuttes med én dag. 

6. Lyd/scene-posten nedskaleres. 

 

 

 

44/24 Infoskjerm på kirketorget i Sofiemyr kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 44/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Etter modell fra Bøler kirke legges det frem sak for menighetsrådet om etablering av 
infoskjerm på kirketorget i Sofiemyr kirke. Ønsket kommer fra staben. 
 
Infoskjermen foreslås å erstatte noen av de gamle korktavlene med oppslag på 
kirketorget. Innholdet som skal vises på skjermen kan fjernstyres via Wifi fra PC eller 
telefon, og ønsket innhold legges «i kø» og går i loop på skjermen. Aktuelle plakater, 
kortfilmer og oppslag kan legges inn «i køen» ved et gitt tidspunkt, og tas ut av køen 
når de ikke er aktuelle lenger. 
 
Dette vil oppleves mer oversiktlig enn et stort antall ark som henges på tavlen, og det 
vil også spare en mengde utskrifter og dermed bidra til at Kolbotn er en mer grønn 
menighet. 
 
Vedlagt mottatt tilbud fra leverandør Evercom, formidlet av A Systems Konsult, etter 
samme modell som Bøler kirke.  
 
Det foreslås at infoskjermen finansieres med midlene på kr 25.000 gitt av en anonym 
giver til ny projektor i kirkerommet. Denne gaven kom inn før det ble klart at 
Fellesrådet dekket projektor. Midlene på kr 25.000 er dermed ikke brukt.  
 
I tillegg påløper det et abonnement på tjenesten LoopSign som brukes til å 
administrere infoskjermen, på kr 1800 pr år. 
 
Forslag til vedtak 
 
Kolbotn menighetsråd godkjenner at det etableres infoskjerm på kirketorget i 
Sofiemyr kirke, og at denne finansieres med midlene fra gaven som var tiltenkt ny 
projektor i kirkerom. 
 
Møtebehandling 

Ingen spesielle bemerkninger. Daglig leder orientert litt rundt løsningen og det kom 
innspill til et bedre veggfeste som tas videre med leverandør. 
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Vedtak  

Kolbotn menighetsråd godkjenner at det etableres infoskjerm på kirketorget i 
Sofiemyr kirke, og at denne finansieres med midlene fra gaven som var tiltenkt ny 
projektor i kirkerom. 
 

 

 
Orienteringssaker 

45/24 Tilsetting av ny sokneprest 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 45/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Søndag 22. september var det søknadsfrist på stillingen som sokneprest i Kolbotn. 
Vedlagt offentlig søkerliste. 
 
Intervjuer er berammet tirsdag 8. oktober. Nestleder Helge Næsheim stiller som 
menighetsrådets representant på intervjuene. 
 
Forslag til vedtak 
 
Møtebehandling 

Fungerende sokneprest Johanne, som også er søker til den aktuelle stillingen, gikk 
ut av møtet under behandlingen av denne saken. Prost gikk gjennom utvidet 
søkerliste på skjerm. Deretter forlot han rommet, og MR-nestleder Helge Næsheim, 
som er MR sin representant i ansettelsesprosessen, orienterte menighetsrådet om 
intervjuene med kandidatene til stillingen. Det ble stilt en del spørsmål og diskutert 
litt. Deretter gikk menighetsrådet til votering. Det ble votert for innstilling til 
henholdsvis 1., 2. og 3. plass. Resultatet av voteringen er unntatt offentligheten, men 
blir sendt til ansettelsesrådet for videre saksgang. 
 
Menighetsrådet ønsket også å komme med innspill til prosessen. Flere opplevde at 
denne delen av prosessen gikk for fort, og at beslutningsgrunnlaget til 
menighetsrådet ble for tynt, med kun en kort seanse til å få høre om kandidatene. 
 
Dette tas videre til senere anledninger. 
 
Vedtak  
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Kolbotn menighetsråd vedtar medlemmenes votering til anbefalt innstilling av ny 
sokneprest. 

 

 

 

46/24 Oppfølging av bispevisitas 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 46/24 

 
 
 
Saksorientering 
Kirkeverge Øysten Martin Paulsen og prost Espen Andreas Hasle deltar på 
behandling av denne saken. 
 
Vårens bispevisitas resulterte i biskopens visitasrapport 2024, som ble gjennomgått i 
menighetsrådsmøte 4/24 hvor visitasen ble oppsummert. I dette møtet ble det også 
informert om at kirkeverge og prost vil delta på et menighetsrådsmøte for å følge opp 
arbeidet etter visitasen. 
 
I sak 42/24 i dette møtet er Kolbotn menighetsråd forelagt strategigruppens forslag til 
strategi for perioden 2025-2028. Denne vil også fungere som menighetsrådets 
oppfølging av visitasen, da de fire foreslåtte satsingene i strategien ivaretar det som 
oppleves som de viktigste funnene i visitasrapporten. 
 
Kirkeverge og prost gis ordet, og det samtales om oppfølgingen av visitasen. 
 
Det bes også om at kirkeverge og prost kan gi en oppdatering på status i Kirke-
Skole-samarbeidet, herunder arbeidet med enhetlig praksis. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

MR-leder delte erfaringer fra visitasen, som var positive. 
 
Daglig leder informerte om hvordan strategien svarer ut utfordingsområdene som ble 
løftet i visitasrapporten. Det ble supplert fra andre i strategigruppa. Prost og 
kirkeverge tok dette til orientering. 
 
Kirkeverge og prost orienterte om det videre arbeidet med Kirke-Skole-samarbeidet. 
Det vil være møter mellom Kirkeverge, prost og kommuneledelse for å se på 
eksisterende samarbeidsavtaler, og revidere disse med mål om best mulig praksis. 
Vedtak  
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Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

47/24 Fellessamling menighetsråd - ressursfordeling 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kolbotn menighetsråd 08.10.2024 47/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kirkeverge Øysten Martin Paulsen og prost Espen Andreas Hasle deltar på 
behandling av denne saken. 
 
Kirkevergen har innkalt til fellessamling for alle menighetsråd 9. oktober. Et av 
punktene på programmet er ressursfordeling av stillinger. 
 
Over en 5 års periode har Kolbotn menighetsråd løftet dette temaet opp mot 
kirkevergen, herunder hvilke prinsipper som ligger til grunn for ressursfordelingen 
mellom de fire stabene.  
 
Kolbotn menighetsråd er opptatt av at fellesrådet fordeler ressursene på en rettferdig 
måte, basert på konkrete prinsipper. Dette ønsket er sammenfallende med 
fellesrådets ansvar om økonomiforvaltning og arbeidsgiveransvar, beskrevet i 
«Håndbok for menighetsråd og fellesråd (2023-2027)», utgitt av Kirkerådet og KA: 
 

«Ei hovudsak for kyrkjeleg fellesråd er å utvikle og utvide dei økonomiske 
rammene og samordne tilhøvet mellom den lokale kyrkja og kommunen. 
Samtidig har kyrkjeleg fellesråd som oppgåve å forvalte dei samla ressursane 
på ein forsvarleg og rettferdig måte i høve sokna. Det gjeld òg den ressursen 
dei tilsette representerer.» 

 
Vedlagt til denne saken en oppstilling av diagrammer for de fire stabene, herunder 
demografi, aktivitetstall og stillinger. Oppstillingen er basert på tall fra SSB / «Kirka 
vår» for 2023, samt oppstilling av årsverk fra fellesråd og bispedømme. Oppstillingen 
forutsetter at de mottatte tallgrunnlagene er riktige. 
 
Innspill til ressursfordelingsprinsipper 

1. De midler menighetene skaffer selv gjennom givertjeneste og offer, skal ikke påvirke 

fordelingen av midler til menighetene fra Fellesrådets budsjett. 

2. Behov for endringer i det menighetene får av økonomiske tilskudd fra Fellesrådet, 

skal vurderes ut fra hva de samlet får av økonomisk støtte fra Bispedømme og 

Fellesråd. 

3. Behovet menighetene har for personalressurser, kan enklest vurderes ut fra antall 

medlemmer som bor i soknet. Dette er en praksis som er brukt i tildeling av midler til 
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trosopplæring – midlene fordeles etter antall medlemmer i aldersgruppen 0-18 år. 

Vedlagt oppstilling tyder også på at det er en viss korrelasjon mellom medlemmer i 

soknet og aktivitetsnivå i soknet. Hvor rimelig dette slår ut, kan eventuelt første gang 

vurderes ut fra en detaljert gjennomgang av momenter som antall forordnede 

gudstjenester, antall begravelser/konfirmanter/ dåp/ sykehjem/ barnehager/skoler i 

menighetene. Selv om mye av dette gjelder oppgaver for bispedømmefinansierte 

prester/kateketer, vil skjevhet i arbeidsbelastningen for disse mellom menighetene, 

bety at andre ansatte må bidra mer i noen menigheter for å kompensere for at 

prestene har mindre tid til annet menighetsbyggende arbeid. 

Kirkevergen bes orientere om formen på fellessamlingen for menighetsrådene, og 
ønsket resultat fra fellessamlingen. 
 
Kirkeverge og prost bes orientere om videre prosess for ressursfordelingssaken og 
tidsplan for å konkludere i saken. 
 
Det åpnes for samtale mellom kirkeverge, prost og menighetsrådet rundt temaet. 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

Det ble samtalt rundt saken, og spørsmål ble stilt til kirkeverge og prost. Kirkevergen 
orienterte noe om den økonomiske statusen i FR, og videre prosess i saken. 
 
Menighetsrådet ytret at man er glade for at denne gjennomgangen blir gjort. 
 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 

- Biskopen har godkjent søknad om planlagt tilbygg på Sofiemyr kirke. 

 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21:30. 


